

卫理公会以萨迦守望者 20-26/04/2023

四月第四个星期的祷告事项

A. 家庭 / 个人之祷：

1. 为着个人的灵命祷告，好让自己常在基督里，常存纯全无瑕疵的信心、爱心与忍耐的心，时时与神同行、同工。
2. 为着家庭里信仰的传承祷告。求神带领家里信主的成员，透过一起灵修、读经、祷告、分享生活见证等，邀请、陪伴家人们来认识神、经历神，更是将信仰代代相传。

B. 教会之祷：

1. 为着教会的合一祷告。因着基督的救赎和盼望，教会得以凡事谦虚、温柔、忍耐，用爱心互相宽容，且用和平彼此联络，竭力保守圣灵所赐合而为一的心。
2. 为着教会的扩展祷告。凡教会的扩建、植堂、软硬件设施的提升、事工领域的扩张等，皆为主的缘故及为福音的缘故，引人归主，成为门徒，好叫神的荣耀彰显。

C. 国家之祷：

1. 为着国家的气候祷告。因热浪及烟霾来袭，全国多个地区的空气污染指数（API）处于不健康水平，而炎热的天气易引起火患、疾病等。求神保守全国人民能做好防范措施，以避免火患的发生，也注意自身的健康，减低生病的机率。
2. 为着 M 群体欢庆佳节祷告。在 M 群体结束斋戒、欢庆佳节时，能与亲友有美好的团聚，彼此宽恕，并祈求神仍施恩怜悯，开启他们的心灵，给予他们对真理的饥渴，好让他们能接受从神而来的生命之粮。

D. 世界之祷

1. 为着世界经济祷告。“去美元化”趋势在各国蔓延，这是对美国信用的质疑和对美元霸权的不满。祈求神保守各国的经济贸易能取得平衡，并引领各国采取有效及创新的措施，以保世界经济的稳定。
<https://news.cctv.com/2023/04/15/ARTICX0UXMvnTuXDJNcUERFZ230415.shtml>
2. 为着“亚洲货币基金”组织（AMF）的设立计划祷告。经金融风暴后，亚洲国家深感 IMF 的援助偏差，即以西方国家的利益为优先考量，而亚洲国家被逼依从。祈求神赐智慧于亚洲国家领袖，以商讨此组织的设立，造福亚洲国家的经济。
<https://sputniknews.cn/20230414/1049570461.html>

The Methodist Issachar Watcher 20-26/04/2023

Prayer Items for 4th week of April

A. Family/Personal:

1. Pray for individual spiritual life. Always stay in Christ, have a pure faith, love and patience. Walk and work with God at all times, and be faithful throughout the life.
2. Pray for the inheritance of faith in the family. Pray that God will lead the believers to invite their family members and accompany them to know and experience God through devotions, Bible reading, prayer, and testimonies, etc. Moreover, pass on the faith from generation to generation.

B. Church:

1. Pray for the unity of the church. With the redemption and hope of Christ, the church can connect with each other with humility, gentleness, and patience. For them to bear with one another in love, and be diligent in keeping the unity of the Spirit in the bond of peace.
2. Pray for church expansion. May all church extension, church planting, upgrading of software and hardware facilities, ministry expansion, etc., are all for the sake of the God and gospel, leading people to believe in God, become disciples, ultimately manifest the glory of God.

C. Nation:

1. Pray for the climate of the nation. Due to the heat wave and haze, the Air Pollution Index (API) in many parts of our nation is at an unhealthy level. The hot weather can easily cause fires and diseases. Pray that the people of the nation can take preventive measures to avoid fire from occurring. Also pray for them to stay healthy in the meantime to avoid illness.
2. Pray for the M community while celebrating their festival. When the M community ends their fasting month and celebrates the festival, pray that they can have a wonderful reunion with their relatives and friends, forgive each other. Also pray that God will continue to show grace and mercy on them, open their hearts, and give them hunger on the Truth, so that they can accept the Bread of Life from the Lord.

D. World:

1. Pray for the world economy. The trend of "de-dollarization" is spreading in many countries, which is the impact of the credibility of the United States and dissatisfaction with the hegemony of the dollar. Pray that God will keep the economic and trade balance of each country, and lead the countries to adopt effective and innovative measures to ensure the stability of the world economy.
<https://shorturl.at/vxMPV>
2. Pray for the establishment plan of the Asian Monetary Fund (AMF). After the financial turmoil, Asian countries deeply feel that the IMF's assistance is biased, that is, the interests of Western countries are given priority, while Asian countries are forced to comply. Pray that God will give wisdom to the leaders of Asian countries to discuss about the establishment of this organization and benefit the economies of Asian countries.
<https://asia.nikkei.com/Opinion/Asian-Monetary-Fund-s-moment-has-come-at-last>

Pengawal Isakhar Methodist 20-26/04/2023

Doa minggu keempat April

A. Doa untuk Keluarga/Peribadi:

1. Berdoa untuk kehidupan rohani individu, supaya sentiasa berada dalam Kristus, mempunyai iman yang sempurna dan tidak bercela, kasih serta kesabaran, sentiasa berjalan dan bekerja bersama dengan TUHAN, taat setia kepada TUHAN hingga akhir hayat.
2. Berdoa untuk warisan iman kepercayaan dalam keluarga. Semoga TUHAN memimpin ahli keluarga yang sudah percaya dapat menjemput dan menemani ahli keluarganya untuk mengenali dan mengalami TUHAN melalui renungan, pembacaan Alkitab, doa, dan perkongsian kesaksian hidup, dll. , agar dapat meneruskan iman kepercayaan dari generasi ke generasi.

B. Doa untuk Gereja:

1. Berdoa untuk kesatuan gereja. Dengan penebusan dan pengharapan Kristus, gereja dapat berhubung antara satu sama lain dengan rendah hati, lemah lembut, dan sabar, juga menunjukkan kasih dengan saling membantu, serta berusaha dengan sebaik-baiknya untuk hidup damai, agar kesatuan yang diberikan oleh Roh Kudus tetap terpelihara.
2. Berdoa untuk perkembangan gereja agar semua pembangunan gereja, penanaman gereja, penaiktarafan kemudahan perkakasan dan perisian, perkembangan bidang pelayanan, dsb., semuanya adalah demi TUHAN dan Injil, bertujuan untuk memimpin orang percaya kepada TUHAN, menjadi murid TUHAN, serta memuliakan nama TUHAN.

C. Doa untuk Negara:

1. Berdoa untuk iklim negara. Disebabkan oleh gelombang haba dan jerebu, Indeks Pencemaran Udara (IPU) di banyak bahagian negara berada pada tahap tidak sihat. Cuaca panas juga senang mengakibatkan kebakaran dan penyakit. Semoga rakyat seluruh negara dapat mengambil langkah-langkah pencegahan untuk mengelakkan kebakaran, dan juga mengambil berat tentang kesihatan diri sendiri bagi mengurangkan risiko dijangkiti penyakit.
2. Berdoa untuk penganut M semasa mereka menyambut perayaan. Apabila penganut M tamat puasa dan meraikan perayaan, semoga mereka bersuka ria dengan saudara-mara dan rakan-rakan mereka, saling bermaafan, dan berdoa agar TUHAN terus menunjukkan rahmat dan belas kasihan, membuka hati mereka, dan memberi mereka kelaparan akan Kebenaran, supaya mereka dapat menerima Roti Hidup daripada TUHAN.

D. Doa untuk Dunia:

1. Berdoa untuk ekonomi dunia. Penyahdolarisasi (Dedollarisation) semakin menular di banyak negara, akibat daripada soal kredibiliti Amerika Syarikat dan rasa tidak puas hati terhadap hegemoni dolar. Semoga TUHAN mengekalkan keseimbangan ekonomi dan perdagangan setiap negara, dan memimpin setiap negara untuk mengamalkan

langkah-langkah yang berkesan dan inovatif untuk memastikan kestabilan ekonomi dunia.

<https://www.buletintv3.my/detik-niaga/malaysia-sukar-elak-kebergantungan-kepada-dolar-as/>

2. Berdoa untuk penubuhan Tabung Kewangan Asia (AMF). Selepas kegawatan kewangan, negara Asia amat merasakan bantuan IMF berat sebelah iaitu kepentingan negara Barat diutamakan manakala negara Asia terpaksa akur. Semoga TUHAN memberikan kebijaksanaan kepada para pemimpin negara Asia untuk membincangkan penubuhan AMF agar memberi manfaat kepada ekonomi negara Asia.

<https://harapandaily.com/pakar-ekonomi-sambut-baik-cadangan-penubuhan-tabung-kewangan-asia/>